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Pri pohľade do obsahu 
novín vám prinášame 
väčšinou dobré správy. 
Vydaril sa tradičný 
cevéčkársky karneval 
na ľade, sme nadšení 
z toho, ako sa študenti 
vedia zabávať s noblesou 
na svojom prvom plese. 
K tým pozitívom patrí 
aj to, že nás povodeň 
iba „lízla“, a najmä, že 
Bánovčania našli odvahu 
vyjadriť svoj osobný názor 
k prevádzke kina, ktoré 
mesto teraz aktuálne rieši. 
(Verím, milí čitatelia, 
že sa vecne postavíte aj 
k ďalším nastoleným 
témam, bez zbytočného 
urážania na sociálnych 
sieťach.) Pozitívne aktivity 
máme pred sebou aj tento 
týždeň (verím, že takým 
bude aj rokovanie 
poslancov...). V piatok 
je sviatok zamilovaných 
– sv. Valentína a v sobotu 
dopoludnia fašiangový 
sprievod mestom a večer 
fašiangová zábava. Príďte 
sa nabiť energiou a vese-
losťou! Radosti, ktorá 
je základom pozitívneho 
myslenia, nikdy nie je 
dosť...  Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

Hlasujte denne 
za ďalšie nové 
detské ihrisko 

Žihadielko!

Minulý týždeň 
nám hrozila 
povodeň aj 
polámané stromy

Prvý Študentský 
ples v réžii 
gymnazistov 
aj strojárov

Posielajte 
nominácie
na najlepšieho 
športovca!

Tradičný karneval na ľade aj s hokejistami

Po dvoch rokoch Centrum voľného času na čele s riaditeľkou Miriam Kiripolskou zorganizovalo opäť karneval na korčuliach. Ľadová plocha, minulý rok 
dostavaného zimného štadióna, bola tretieho februára, keď mali školáci polročné prázdniny, v obliehaní takmer väčšinu dňa. Lebo korčuľovanie pre verejnosť 
malo iné návštevné hodiny, ako po tie štyri dni v týždni, keď sa najmä mládež môže korčuľovať len dve hodiny. V onen prázdninový pondelok patrila polovica 
plochy tréningu mladých hokejistov, ktorí ako rýchle strely lietali pomedzi karnevalové masky, mnohé ešte len začínajúce korčuliarky. Asi mnohých inšpirovala 
teplá zima, veď vonku bolo vyše desať stupňov, a tak si korčule obulo veľa motýlikov, tým najkrásnejším bola pani riaditeľka CVČ (na foto v popredí), ale pre 
istotu bez korčúľ. Boli to však najmä rozprávkové bytosti, víly, princezny, či zvieratká, ale aj socha slobody či basketbalista BBK... A pracovníci CVČ tak ako 
sľúbili, z tých vyše päťdesiat masiek vyhodnotili tie najkrajšie. Spomedzi rodinných masiek to boli Pomothyovci ako piráti, Števechovci ako postavy z príbehu 
o Harry Poterovi a Košinovci ako mačky. Na záver sa rozdalo až štyridsať tombolových cien. „Ospravedlňujeme sa účastníkom za zlé technické ozvučenie, 
vôbec sa nám nedala prehrávať hudba. Chceli sme mať aj také malé tanečné kolo masiek. Hokejovému klubu sa chceme poďakovať za spoluprácu. Okrem 
karnevalu bolo naším cieľom ukázať verejnosti aj krátku časť tréningu a spropagovať hokej pre deti v našom meste,“ informovala Miriam Kiripolská. Karneval 
na ľade finančne podporilo Mesto Bánovce nad Bebravou.  Text a foto: Alena Borszéková

Chceme v meste kino? Alebo investujeme inde?

N a   s p r e s n e n i e 
informácie: Kino, ako aj 
celý dom kultúry na  Far-
skej ulici, patrí cirkvi. 
Mesto – ak bude chcieť 
prevádzkovať kino, musí 
zaplatiť za zariadenie kina 
a okrem toho bude mesačne 
platiť cirkvi za  prenájom 
priestorov kina v  suteréne 
objektu... Nejde o prenájom 

celého objektu, len jedného 
podlažia, kde je k ino. 
Mnohým Bánovčanom sme 
položili prostredníctvom 
meilu otázky (z oslovených 
našlo odvahu v y jadriť 
svoj názor len tretina): 
Chcete, aby mesto inves-
tovalo do zariadenia kina 
a  následne financovalo 
prevádzku kina? Alebo má 

mesto investovať do iných 
oblastí? 

Katarína Ščešňáková, 
lekárka: Neviem sa vyjadriť 
k cene odkupovaného vyba-
venia kina, ale kino v meste 
chýba a považujem riešenie 
tejto záležitosti za  prioritu 
pre kultúrny život v meste.

Ján Pomothy, technik: 
Je veľmi ťažké odpovedať 
na  túto otázku. Určite som 
za  to, aby naše mesto malo 
plne funkčné kino, avšak 
neviem, akú ďalšiu investíciu 
by bolo potrebné investovať 
do jeho plnej funkčnosti.

Joz efa Sokol í ková , 
dôchodkyňa: Neviem či 
bánovské kino má nejakú 
budúcnosť. Dnes, keď už 
ani malé deti nechcú ísť 
na  rozprávku do  kina, veď 
majú telefóny, smartfóny 
a  noteboky, a  starí a  starší 

čušia pri telev ízoroch? 
A potom cena vstupenky pre 
troj až štvorčlennú rodinu je 
v  cene nedeľného obeda..., 
neviem. Ja osobne do  kina 
nechodím, nemám čas. 
Myslím si, že peniaze by sa 
zišli v školstve, v materských 
školách, pri úprave chod-
níkov a  ciest, pri vybavení 
Klubov dôchodcov, atď. 
Nechcem byť negativista, ale 
kino si na seba nezarobí. 

Dag ma r Či koš ová , 
učiteľ ka :  Určite chcem 
p o dp or i ť  ro z ho d nut ie 
mesta, aby investovalo do   
zariadenia kina, pretože je 
smutné, aby sme so žiakmi 
nemohli navštevovať filmové 
predstavenia ako v  minu-
losti, pretože   jednoducho 
nemáme v meste kino. 

Adam Briešťansk ý, 
s t re do š kolá k :  Je  s íc e 

pravdou, že podmienky, 
ktoré farský úrad mestu 
stanovil, nepatria k  tým 
najvýhodnejším, na  druhej 
strane je však kino inšti-
túciou, pri ktorej netreba 
sledovať iba jej ekonomické 
ukazovatele. Prevádzka kina 
ako kultúrnej ustanovizne 
je vo verejnom záujme, 
a  pokiaľ by boli jeho hos-
podárske výsledky vyššie, 
ako sa očakáva, ešte stále je 
možné výšku nájmu prehod-
notiť. Za  týchto okolností 
investíciu do zariadenia kina 
a  jeho následnú prevádzku 
podporujem.

Zuzana Bachová, uči-
teľ ka tanca: Jednoznačne 
som za to, aby sa mesto stalo 
prevádzkovateľom kina. Bez 
odkúpenia súčasného zaria-
denia to asi nepôjde. Nie som 

Túto stredu mali poslanci Mestského 
zastupiteľstva rozhodnúť o odkúpení 

zariadenia kina na Farskej ulici za 174 000 eur, 
o ktorom rokovali už na zasadaní 
30. decembra 2019, kde prijali zámer 
o odkúpení. Materiál sa pravdepodobne 
posunie do ďalšieho rokovania. Napriek 
tomu sa už teraz o kine veľa diskutuje medzi 
občanmi aj na sociálnych sieťach...

Pokračovanie na 3. strane >>

Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa * Anketa

Valentínska 
kvapka krvi 
17. februára 
v MsKS
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Deň otvorených dverí!
21.2.2020 (piatok) od 8:30 do 16:00
Gymnázium Janka Jesenského
Radlinského 665/2, Bánovce nad Bebravou

Pozývame predovšetkým deviatakov a pia-
takov ZŠ, ich rodičov, ale aj ostatných 
budúcich záujemcov a verejnosť na „Deň 
otvorených dverí“. Pre návštevníkov pripra-
vujeme rôzne aktivity, hry a súťaže. Uvidíte 
život školy očami našich študentov, prezriete 
si interiér, spýtate sa na všetko, čo vás zaujíma.
No predovšetkým sa budete môcť porozprávať priamo so študentmi 
a absolventmi o tom, čo nás robí jedinečnými a prečo by ste mali 
pokračovať práve TU!!!

Dvere gymnázia pre vás otvoríme pred jarnými prázdninami 
v piatok 21. februára 2020 o 8:30 a budeme tu pre vás do 16:00.

Piatakom a ich rodičom vysvetlíme na stretnutí o 11:00 a o 15:00 náš pohľad a názor, 
prečo ísť na osemročné gymnázium, prečo sa nebáť zmeny. Umožníme im rozhovor 
s triednymi učiteľmi, poradíme aj s postupom vyplnenia a podania prihlášky.
V školskom roku 2020/2021 otvárame triedy 1. ročníka nasledovne:
4-ročné gymnázium = 2 triedy, spolu 56 žiakov
8-ročné gymnázium = 1 trieda, 19 žiakov

Prihlášky treba podať do 10. apríla 2020 na príslušnej základnej škole
(u výchovného poradcu alebo triedneho učiteľa).

V prípade záujmu vám radi poskytneme bližšie informácie 
a prihlášku na štúdium.

Na internetovej stránke školy priebežne zverejňujeme termíny 
prípravných stretnutí na prijímačky.

e-mail: info@gymbn.tsk.sk
web: http://gymradbn.edupage.org

Kontakty
Telefón: 038/760 28 52

Minulý týždeň nám hrozila 
povodeň aj polámané stromy

Na prvé dva dni minu-
lého týždňa vyhlásil Slo-
venský meteorologický ústav 
až tretí stupeň výstrahy pred 
vytrvalými dažďami a silným 
vetrom aj pre okres Bánovce 
na  Bebravou. „Na  základe 
meteorologickej  s ituácie 
na území mesta Bánovce nad 
Bebravou v utorok 4. februára 
a informácií Slovenského hyd-
rometeorologického ústavu 
prednosta mestského úradu 
V ladimír Vranka zvolal 
pracovnú skupinu zloženú 
z členov povodňovej komisie, 
náčelníka Mestskej polície 

a  členov krízového štábu 
mesta pre monitorovanie 
povodňovej situácie,“ infor-
moval Michal Pojtek, vedúci 
odboru služieb mestu MsÚ. 
Členovia skupiny sa zaobe-
rali situáciou na území mesta 
a riešili postup zabezpečenia 
monitorovania vodných 
tokoch Bebrava, Radiša, Svi-
nica a príslušných prítokoch. 
A k t ív ne monitorova nie 
v  teréne prebiehalo do  17. 
hodiny. Na základe aktuálnej 
situácie a predpovede počasia 
SHMÚ na najbližšie hodiny 
kompetentní skonštatovali, 
že situácia sa stabilizovala 
a   oh roz en ie  z v ý š enou 
h l a d i n o u  v o d y  n a j m ä 
Bebrav y nehrozí. Ďalšie 
monitorovanie pracovníkom 
mestského úradu prebiehalo 
do 7. hodiny nasledujúceho 
dňa pre prípad zhoršenia 
situácie. V  prípade potreby 

by bola zvolaná povodňová 
komisia. „V  rámci opatrení 
boli v  pohotovosti aktivační 
pracovníci pre rozmiestnenie 
prostriedkov ochrany pred 
povodňami a  pripravené 
boli vrecia s pieskom. Mesto 
vykonávalo ďalšie zabezpe-
čovanie práce vo forme uvoľ-
ňovania dažďových vpustí 
pre zabránenie zaplavovania 
komunikácií, odčerpávanie 
vody zo zaplavených vozoviek 
v  súčinnosti s dobrovoľnými 
hasičmi. Monitorovali sme 
stav situácie v  spolupráci 
s  mestskou políciou. Zapla-

vené boli  záhradky pr i 
železničnej trati a  objektmi 
Modest Delta, poľnohospo-
dárske pozemky medzi obcou 
Biskupice a  rýchlostnou 
cestou R2. Straty na životoch 
a škody na majetku väčšieho 
rozsahu neboli zazname-
nané ,“  poveda l  Micha l 
Pojtek. Situácia s  veľ kou 
vodou bola monitorovaná 
v celom okrese Bánovce nad 
Bebravou. Podľa informácií 
prednostu Okresného úradu 
v Bánovciach nad Bebravou 
Michala Kapuša pre TASR, 
starostovia nehlásili mimo-
riadne udalosti a  krízový 
š táb nev yh lási l  ž iaden 
stupeň. 

„Nakoľko bol v  našom 
okrese vyhlásený tretí stupeň 
výstrahy povodní, Okresné 
r idite ľ s tvao Ha sič ského 
a   z á c h ra n n é h o  z b o r u 
zabezpečilo rekognoskáciu 

výšky hladín vodných tokov 
Bebrava, Svinica a  Radiša. 
Vybrežená z vodného koryta 
bola len r ieka Bebrava 
na lúkach pri obciach Veľké 
Chlievany, Biskupice aj Hor-
ných Ozorovciach. Okrem 
toho naši hasiči zasahovali 
trikrát pri odstraňovaní pre-
kážok – spadnutých stromov 
na  vozovke v  dôsledku 
silného vetra, a to v obciach 
Miezgovce, Látkovce a Šišov. 
Členovia DHZ Pečeňany 
o d s t ra ň o va l i  s p a d n u t é 
stromy z vozovky pred obcou 
Pe č e ň any,“  i n for mov a l 

pplk.  Viliam Šipka, vedúci 
OPT Okresného riaditeľstva 
HaZZ v  Bánovciach nad 
Bebravou. Okrem hasičov 
profesionálov z HaZZ a spo-
menutých DHZ boli v utorok 
4. februára v teréne pomáhať 
aj dobrovoľní hasiči z DHZ 
Žitná Radiša a  Kšinná, 
najmä pri odstraňovaní 
nánosov pri vodných tokoch 
alebo spadnutých konárov 
v okolí ciest. V našom meste 
si lný v ietor v ýraznejšie 
nepoškodil verejnú zeleň. 
Pod ľa informáci í  Petra 
Baláža, vedúceho oddelenia 
životného prostredia MsÚ 
v Bánovciach nad Bebravou, 
si lný vietor vy vráti l iba 
dvojkmenný smrek na ulici 
Hollého. Našťastie nedošlo 
k  poškodeniu majetku ani 
ohrozeniu zdravia občanov. 

 Text: Alena Borszéková
 Foto. Martin Tuchyňa

Zaplavené polia vodou z rieky Bebravy, pohľad z nadjazdu nad rýchlostnou cestou medzi 
Biskupicami a Veľkými Chlievanmi... Pozrieme sa na vodu v Bebrave z geografi ckého hľa-
diska: Za Biskupicami sa do rieky Bebravy (pramení nad obcou Čierna Lehota a zberá vody 
celej Slatinskej, resp. Bebravskej doliny) vlieva potok Inovec (pramení pod Veľkým Inovcom 
v pohorí Považský Inovec a tečie od Dubodielu až po Veľké Chlievany). Naozaj len o pár 
metrov nižšie sa do Bebravy vlieva aj riečka Radiša (pramení v úpätí Suchého vrchu a zberá 
vodu z celej Uhrovskej doliny – z lesov Strážovských vrchov). Podľa našej „spravodajkyne“ 
Hildy Bulákovej – Valachovej z facebooku, Bebrava sa na tomto mieste vylieva „vždy, keď 
sú veľké vody, tie najväčšie boli v roku 2013 a 1979...“ Podľa hlásenia obyvateľov sídliska 
Dubnička, vyliala sa voda z Bebravy a potoka Jelešnica aj na poliach smerom k Podlužanom 
od sídliska Dubnička, ale až v stredu 5. februára. Jelešnica pramení nad obcou Ľutov pod 
vrchom Bradlo. A aby sme boli kompletní, treba spomenúť ešte dva významné prítoky 
Bebravy - Svinicu (pramení pod Chatou pod Inovcom a preteká obcami Svinná, Horné 
Ozorovce a Malé Chlievany) a Machnáč prameniaci pod rovnomenným kopcom a vlievajúci 
sa do Bebravy kúsok pri Horných Ozorovciach... 

Minulý týždeň v pondelok a utorok namiesto sneženia výdatne pršalo na celom 
území Slovenska. Výrazne sa oteplilo a zmena počasia bol sprevádzaná silným vetrom. 
Najviac zdvihnutá bola hladina Bebravy...
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SOM občan, mám názor... 
Školstvo na Slovensku v 21. storočí

Februárové zasadnutie 
mestského zastupiteľstva 

Najbližšie zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
v Bánovciach nad Bebravou sa uskutoční v stredu 12. 
februára 2020 o 14.30 hodine v spoločenskej sále MsKS 
na ulici J. Matušku. Na programe bude niekoľko infor-
matívnych správ – o prideľovaní komunálnych bytov 
za 2. polrok 2019, o podaných a riešených sťažnostiach 
a plnení plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
za 2. polrok 2019 a o úrovni zabezpečovania verejného 
poriadku zo strany mestskej polície. Poslanci budú 
oboznámení i s aktivitami v oblasti kultúry a o vydávaní 
Bánovských novín za rok 2019. Ďalším dôležitým bodom 
zasadnutia bude schvaľovanie pravidiel participatívneho 
rozpočtu mesta Bánovce nad Bebravou. Program zasad-
nutia MsZ sa zverejňuje na vývesnej tabuli pred mest-
ským úradom. Materiály k zasadnutiu MsZ je možné 
nájsť tri dni vopred i na internetovej stránke mesta www.
banovce.sk.  Tlačová správa mesta

Mesto Bánovce nad Bebravou hľadá
samostatného odborného referenta 

odboru výstavby a územného plánovania.
Minimálne stredoškolské vzdelanie stavebného smeru.
Prax v stavebníctve minimálne 5 rokov. 
Autorizácia – pečiatka stavebného dozoru výhodou.
Znalosť základov tvorby rozpočtu a výkazov výmer.
Základná znalosť práce s PC.
Platové podmienky od 850,00 € brutto v závislosti 
od odpracovaných rokov a odborných skúseností 
z praxe, bez príplatkov.
Nástup možný od 1.4.2020.
Žiadosti so štruktúrovaným životopisom zasielajte 
do 29.02.2020 na adresu: vranka@banovce.sk

odborník na  techniku, ale 
z  posledných návštev kina 
ako laik viem, že som sa tam 
vždy cítila veľmi komfortne, 
či už to bol f ilm, alebo 
divadelné predstavenie, 
vždy som si ho vychutnala 
bez neja k ých rušiv ých 
elementov, nedokonalostí. 
Možnosť navštíviť kino so 
svojimi deťmi, možnosť, aby 
do kina chodili deti zo zák-
ladných či materských škôl 
nášho mesta, ale i  okolia, 
bude v rámci rôznych podu-
jatí cez školský rok určite len 
a  len vítaná. Sme okresné 
mesto, máme tu pod nosom 
dôstojný priestor s kvalitnou 
technikou a  vybavením. 
Bola by chyba nechať to len 
tak, prípadne posunúť opäť 
cudziemu prevádzkovate-
ľovi, ktorí nás bude „zdierať“. 
Hovorím z  vlastnej skúse-
nosti ako vedúca Tanečného 
štúdia Muzeta, riaditeľka 
Súkromnej ZUŠ v  Bánov-
ciach nad Bebravou. Naše 
tanečné štúdio niekoľkokrát 
ročne využívalo priestory 
kina na ulici Farská za veľmi 
v ysoký až neprijateľný 
nájom. Posledný rok fun-
govania kina pod bývalým 
vedením to dospelo až 
k  tomu, že sme sa museli 
presunúť do  priestorov, 
ktoré, žia ľ, neponúkajú 
také technické a  kultúrne 
možnosti, na aké je náročný 
bánovský divák zvyknutý. 
Ak by správa kina bola pod 
mestom, vidíme možnosť 
využívať t ieto priestory 
nielen na návštevu kina, ale 

aj na realizáciu zaujímavých 
divadelných, tanečných 
či hudobných podujat í. 
V  spojitosti s našou školou 
si viem predstaviť dlhodobú 
komerčnú spoluprácu pri 
jav iskovej praxi našich 
tanečníkov. V meste pôsobia 
ďalšie zaujímavé umelecké 
telesá, ktoré pracujú s deťmi 
a  verím, že sprístupnenie 
týchto priestorov by bolo len 
a  len prínosom pri tvorbe 
s  deťmi a  mládežou nášho 
mesta.

Jozef Fi lo, v ysoko-
školák :  Význam by to 
malo iba vtedy, keby sa tam 
presťahovalo celé mestské 
kultúrne stredisko. Pokiaľ 
ide iba o  premietaciu sálu, 
tak potenciál v tom nevidím, 
pretože je možné, že kino 
nebude moc prosperovať, ako 
bolo tomu v predchádzajúcej 
dobe, a prostriedky vynalo-
žené na  investíciu nemusia 
z  dlhodobého hľadiska byť 
vratné. Význam by to malo 
iba vtedy, kedy celá budova 
Domu kultúry prešla pod 
správu mesta. Myslím si, že 
momentálne je veľmi dôle-
žité sústrediť sa na  infraš-
truktúru cestnej dopravy. 
Na  niektorých bánovských 
úsekoch je priam havarijný 
stav vozovky. Enormné 
výtlky, ktoré sa nachádzajú 
okrem iného v  telesách 
ok ružných k r ižovat iek, 
sú veľmi nebezpečné pre 
plynulú cestnú premávku 
respektíve pre vozidlá. Ako 
študent programu vozidlá 
a  motory môžem potvrdiť, 
že namáhanie podvozku 

vozidla pri strete s výtokom 
je enormné. Vozidlá sú 
konštruované na  určité 
únosnosti avšak nemajú pri-
spôsobené tlmiace elementy 
na  takéto obrovské výtlky, 
a  z dlhodobého hľadiska sa 
môže v  štruktúrach oceľo-
vých podvozkov vytvárať 
napätie, ktoré následne môže 
spôsobiť poškodenie vozidla. 
Preto si myslím, že práve rie-
šenie cestnej infraštruktúry 
v našom meste je veľmi dôle-
žité, hlavne na ťahu od ulice 
Sládkovičovej po  kruhový 
objazd pri reštaurácii Hari.

Daniela Sochorová, 
robotníčka: Podľa mňa 
je anketa zbytočná, my 
občania to nev yriešime 
a  ani neposunieme. Len by 
ma zaujímalo, prečo to fara 
ponúka mestu. Však, keď 
to vlastní, nemohli by to aj 
prevádzkovať? To hádam 
môžu pre svojich farníkov 
urobiť? Alebo to nie je pre 
cirkev výhodné a pre mesto 
to bude? Žijem v Bánovciach 
a tiež mi to nie je ľahostajné 
a  kino som navštevovala, 
ale toľké financie by mesto 
mohlo použiť na  niečo iné. 
A  nezaškodila by dobrá 
spolupráca, že by to farnosť 
prevádzkovala...

Ondrej Kubala, učiteľ:
Chcete, aby mesto inves-
tovalo za  zariadenia kina 
a následne fi nancovalo pre-
vádzku kina? Zdá sa mi, že 
mesto ide opäť niekoho alebo 
niečo zachraňovať za  veľké 
peniaze. Zachraňovať zaria-
denie kina, ktoré komerčne 
nedokázalo obstáť v konku-

rencii podobných prevádzok. 
To je, ako sa povie - šité 
horúcou ihlou. Alebo má 
mesto investovať do  iných 
dôležitejších oblastí? Je mi 
ľúto, že sa veľmi rýchlo 
zabudlo na  občanov, ktorí 
chcú využívať svoj voľný 
čas aktívne a  bezpečne 
v  k va l itne zar iadenom 
prostredí. Naprík lad pri 
svojom obľúbenom športe 
ako je beh, bicykel, wor-
kout, parkour, skateboard, 
volejbal, streetbasketbal, 
inline korčule či kolobežka. 
Ani jedna z  týchto existu-
júcich komunít, zložených 
hlavne z mladých ľudí, nemá 
dobudovaný svoj priestor 
na sebarealizáciu. Na porov-
nanie - za podobné peniaze 
by sme dokázali vybudovať 
at let ickú dráhu, korču-
liarsku dráhu, pumptrack 
pre bicykle, skvelú workout 
a   pa rkout zónu,  nové 
basketbalové koše či druhé 
pieskové ihrisko na  rôzne 
športy a  hry. Taktiež zónu 
pre seniorov a komunikácie 
potrebné na  prepojenie 
jednotlivých ihrísk. Určite 
by sme v rámci toho zvládli 
v y budov ať  a j  a l t á nok 
a  budovu so zázemím, 
občerstvením, sociálnymi 
zariadeniami a šatňami pre 
športovcov a verejnosť, čo je 
v  dnešnej základ fungujú-
cich areálov či parkov. Toto 
všetko môžeme mať na Dub-
ničke! Nielen pre športovcov 
a  obyvateľov Dubničky, ale 
aj širokú verejnosť nielen 
z Bánoviec.

 Alena Borszéková

Dokončenie z 1. strany >>

Dvadsiate storočie bolo v  zna-
mení objavovania vesmíru, 21. bude 
zrejme o  jeho osídľovaní. Na  Slo-
vensku máme však omnoho „skrom-
nejšie“ problémy. Kto sa trochu 
zaujíma o život okolo seba, tak mu asi 
netreba veľmi vysvetľovať, že v našej 
malebnej krajine viac vecí nefunguje 
ako funguje. Ako učiteľ by som sa 
však zameral na oblasť školstva, ku 
ktorému mám morálne právo, ale 
i povinnosť vysloviť svoj názor.

Naše mesto v nedávnom období 
dva krát navštívili ministri školstva. 
Aké to šťastie pre malé provinčné 
mestečko! Ja sa však pýtam, čo nám 
to prinieslo, čo po  týchto vzácnych 
návštevách zostalo? Po  pánovi 
Plavčanovi tri hodiny dejepisu v  9. 
ročníku a po pani Lubyovej snáď len 
ľúbivý úsmev na jej alabastrovej tvári. 
Školy sa pretĺkajú po svojom, občas 
„pošikanované“ školskou inšpek-
ciou. Či sú vytvorené adekvátne 
podmienky na  vzdelávanie, už nie 
je tak zaujímavá a fotogenická téma. 

Vlastne štát má v tomto jasno. Prob-
lémy má riešiť zriaďovateľ!

Dnes tvorí prevádzka škôl a škol-
ských zariadení 61 % z rozpočtu zria-
ďovateľa. Je to suma, ktorá pokrýva 
nutné náklady, aby školy mohli fun-
govať, kúriť a svietiť. No a potom tu 
máme ešte havarijné situácie. Každá 
škola či škôlka, by sa mohla „pochváliť“ 

svojou haváriou. V ZŠ Gorazdova nás 
momentálne okrem dosluhujúceho 
vykurovacieho systému a  rozbitej 
príjazdovej cesty, trápi tečúca strecha 
na  telocvični. Áno, voda normálne 
tečie na novú palubovku (na foto), čo 
výrazne obmedzuje výučbu telesnej 
výchovy, prácu krúžkov, ale i  tré-

ningový proces bánovských basket-
balistov či zápasníkov. Tento týždeň 
bolo dokonca zrušené okresné fi nále 
vo volejbale žiakov. Problémom nie je 
len voda na samotnej palubovke, ale 
i pod stropom, kde sa voľne pohybuje 
po  plechovom podbití, kde sú elek-
trické rozvody k osvetleniu. V jednom 
prípade voda tečie priamo z lampy.

Článkom som nechcel rýpať 
do  našich ministrov, ani narážať 
na  blížiace sa voľ by. Chcel som 
poukázať na priority v našom meste, 
nakoľko veľa ľudí ich nevie pomenovať. 
Občania tohto mesta príliš často 
snívajú o  „panských huncútstvách“ 
a nehľadia na to, že mesto má len jednu 
peňaženku a že treba najskôr pokryť 
základné priority v občianskej vyba-
venosti. Pri riešení ľudských potrieb 
treba hľadieť najmä na  všeobecný 
záujem, aby došlo k  uspokojeniu čo 
najširšej časti verejnosti. A že sa nie-
kedy nevyriešia záujmy jednotlivcov, 
je len holý fakt.

 Andrej Kúdela

Chceme v meste kino? Alebo...
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Prvý noblesný Študentský ples predčil očakávania pedagógov
Priznám sa, že som bola 

veľmi zvedavá, ako môže 
vyzerať taký ples študentov. 
Dozvedeli sme sa o  ňom iba 
náhodou, neuveríte - v auto-
buse od samotných študentov...

Bol piatok večer, tesne 
pred osemnástou . Pred 
Strednou školou strojníckou 
bolo neuveriteľne rušná 
premávka osobných áut. 
Rodičia si privážali svoje deti 
(v róbach a oblekoch zmenené 
na  nepoznanie), niektoré 
možno na  ples aj po  prvý 
raz... (A určite pre ne prišli aj 
ráno pred štvrtou). V školskej 
jedálni farebná hra tlmených 
svetiel a  slávnostne prestreté 
stoly už takmer všetky obsa-
dené študentmi od  šestnásť 
do  devätnásť rokov. Najmä 
gymnazistami, ktorí najviac 
„zabojovali“. Lebo ešte do roku 
2016 sa ich predchodcovia 
mohli zabávať na  tradičnom 
majálese gymnazistov, ale 
potom nič. Tých dôvodov bolo 
viac, prečo tradícia zanikla. 
Ale prišli noví študenti a  tí 
sa chceli spoločne zabávať, 
ale už na  inej úrovni. A  tak 
vedenie školy „povolilo“ ples, 
ale s  tvrdými podmienkami 
– bez alkoholu a len a len pre 
študentov oboch bánovských 
stredných škôl. Študentská 
rada z  gymnázia sa totiž 
spojila s  tou zo „sošky“ a tak 
vedenia oboch škôl už „pod-
ľahli“ argumentom. A najmä 
prísľubom, že sa naozaj budú 
baviť s noblesou... 

Ples síce otváral moderný 
tanec gymnazistiek (neskôr 
bol aj folklór Drienovca), 
nechýbali ani príhovory mode-
rátorov – fešných študentov 
a pani riaditeľky gymnázia, či 
úvodné tanečné kolo učiteľov, 
kde študenti pozvali svoje 

„školské maminy“ do tanca... 
ale prvé dlhokánske tanečné 
kolo (pred večerou) patrilo 
trhákom od  Kollárovcov. 
Tanečný parket sa už pred 
devätnástou hodinou (neu-
veriteľné!) zaplnil úplne a už 
pri druhej chytľavej pesničke 
sa tancovalo ako na  svadbe. 
Chalani a  baby nad úvod-
nými ľudovkami absolútne 
neohŕňali nos... Bolo radosť 
na  nich pozerať. Stačila mi 
slabá hodinka, aby som sa 
presvedčila, že sa odštartovala 
v  našom meste správna vec, 
hoci sa dozerajúci „profesori“ 
za  spoločným stolom netajili 
obavami, ako to nakoniec 
celé po  tej polnoci dopadne. 
A  keďže sme náš redakčný 
fotoaparát „uložili spať“ už 
pár hodín pred polnocou, spo-
ľahli sme sa na aktérov, ktorí 
prisľúbili ihneď na druhý deň 
„podať hlásenie“...

Ten najpozitívnejší riport 
sme dostali priamo od  ria-
diteľky Eleny Kacvinskej, ku 
ktorému naozaj netreba nič 
dodať: „Decka boli fantas-
tické. Od  prvej chvíle až 
do pol štvrtej ráno. Nesku-
točne sa bavili. Všetci sme 
odchádzali šťastní. Veľmi 
ma tešilo, že študenti reš-

pektovali pravidlá a bavili 
sa o dušu. Myslela som si, že 
dnešná mládež bez alkoholu 
a  kadejakej inej pliagy už 
snáď ani nepozná zábavu 
(keď občas cez víkend 
neskoro večer idem po meste 
a  vidím tu katastrofu...). 
Presvedčili ma, že to tak 
vôbec nie je. Nadšená som 
aj z  toho, že tancovali 
na  ľudovky, poznali texty, 
bavili sa na oldies pesničky, 
nepotrebovali tie “dupaky” 
s hnusnými textami. Toľko 
energie pohromade som 
už dávno nezažila... Asi 
„prebytok energie“ spôsobil 

okolo jednej v  noci skrat 
- vybitie poistiek, hudba 
stíchla akurát počas tanca 
kráľa a  kráľovnej plesu. 
Plesajúca mládež to ale 
nevzdala, pesničku, ktorá 
zmĺkla, dospievali a dotan-
covali, no paráda! Asi pol 
hodinku trvalo, kým ktosi 
zobudil a doviedol školníka, 
ktorý poistky nahodil. Ešte 
dídžej nezačal hrať a  už 
zasa boli na parkete a spus-
tili tanečné kolo s vlastným 
spevom...„

Okrem týchto superla-
tívov pani riaditeľka vyzdvihla 
nasadenie a  obetavosť kole-
gyne Andrey Duckej, ktorá 
gymnazistov koordinovala, 
všetko vybavovala, zabezpe-
čovala, dohliadala, zo „sošky“ 
jej pomáhala Katarína Miku-
šová. A mne nezostáva nič iné, 
len sa tešiť z  toho úžasného 
štartu novej tradície, kde 
mládež z  mesta i  okolitého 
vidieka presvedčila, že to – tak 
ako to pani riaditeľka pove-
dala – s  našou spoločnosťou 
a mládežou nie je až také zlé.

 Text a foto : 
 Alena Borszéková

Oficiálny fotograf plesu 
- študent Michal Janírek, 
tak ako sľúbil , poslal 
do  uzávierky novín foto 
kráľovnej a  kráľa prvého 
ročníka Študentského 
plesu, za  čo mu veľmi 
pekne ďakujeme... Každý 
účastník plesu mal jeden 
hlasovací lístok a  najviac 
hlasov získali gymnazisti 
Lynnet Adamcová a Samuel 
Kluvánek – kráľ a kráľovná 
plesu. Gratulujeme! Viac 
fotiek nájdete na facebooku 
Bánovské noviny
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Ján Mikuš *1942

Opustili nás

Patrik Kratochvíl a Veronika Michaličková

Uzavreli manželstvo

V stredu 12.2. pozývame do MsKS na rokovanie 
mestského zastupiteľstva, ktoré je ako vždy verejne 
prístupné pre všetkých občanov, začína o  14.30 h. 
Kto by chcel pomôcť a podporiť občianske združenie 
Bánovskí chlpáči, môže tak urobiť vo štvrtok 13.2. 
o 14.00 na Knižnej burze v MsKS zakúpením knižiek 
za symbolickú sumu. V kultúrnom centre Ži:va je vo 
štvrtok 13.2. pre deti pripravený Prečítaný večerníček. 
Po ňom si v Ži:ve prídu na svoje aj fanušikovia Fil-
mového klubu Kassandra pri MsKS, v rámci ktorého 
sa o 20. hodine začína premietanie fi lmu s názvom 
Národní třída. Film kombinuje dramatický príbeh 
s  čiernym humorom. Do  Ži:vy vás pozývame aj 
v piatok 14.2. o 18.15 na divadelné predstavenie Neveľo 
nás idze, neveľo nám treba. Divadlo jedného herca 
Milky Zimkovej uvedie tragikomický príbeh, ktorý 
bol hlavným motívom scenára k  filmu Pásla kone 
na betóne. V sobotu 15.2. štartuje Fašiangový sprievod
o  10.00 od  Základnej umeleckej školy D. Kardoša 
na Dubničke, postupne prejde časť sídliska, neobíde 
ani časť sídliska Sever, Námestie Ľ. Štúra a  sídlisko 
Stred. Kto má chuť sa pripojiť, je vítaný! V sobotu 15.2. 
o 16:00 je v Ži:ve pripravená interaktívna prezentácia 
o videohernom priemysle na Slovensku v 90. rokoch
s možnosťou zahrať si! V sobotu 15.2. večer pozývame 
všetkých do MsKS na Fašiangovú zábavu. Do tanca 
hrá kapela Balaton, nebude chýbať ani pochovávanie 
basy. Kto bude celú nedeľu poctivo detoxikovať svoj 
organizmus po fašiangových zábavách, môže v pon-
delok 17.2. ráno o 8:00 prísť darovať krv na Valen-
tínsku kvapku krvi, ktorá sa bude konať v Mestskom 
kultúrnom stredisku.  (lk)

KAM v meste

Do bánovského Mest-
ského kultúrneho strediska 
opäť zavítajú známi profe-
sionálni herci. Nedávno 
na jeseň sme si užili skvelú 
herečku Zuzanu Króne-
rovú, teraz na jar sa tešme 
na  „chlapov“ – mladého 
Mariána Labudu a Mareka 
Majeského, ktorých dobre 
poznáme aj z  televíznych 
obrazoviek. Ich dve kole-
gyne – obidve Andrey – sú 
síce zatiaľ pre bežného tele-
vízneho diváka neznáme, 
ale radi sa necháme pre-
kvapiť. Zlatá baňa je vraj 
skvelá komédia, ktorá sa 
odohráva v  atraktívnom 
prostredí „okrášľovacej“ 
k liniky. Dovolí nazrieť 
do  života lekárov a  ich 
rodín. Viete, čo všetko sú 
ľudia ochotní podstúpiť 
za  peniaze? V  dnešnej 
dobe sú rôzne možnosti 
ako si dobre a  r ýchlo 

zarobiť . Ale čo, ak by 
váš najlepší priateľ alebo 
priateľka prišla s bizarnou 

ponukou, ktorá v yráža 
dych, no zároveň sa ťažko 
odmieta?... Predstavenie 

trvá celých deväťdesiat 
minút bez prestávky. Vraj 
sa máte na čo tešiť!  (r)

Pozvánka na divadelnú komédiu

Masky pre deti v MsKS
Karnevalové obdobie 

je v plnom prúde aj na ško-
lách a škôlkách, až do 26. 
februára. V  požičovni 
kostýmov v  Mestskom 
k u l t ú r nom s t re d i s k u 
na ulici J. Matušku nájdete 
tradičné masky pre deti - 
červená čiapočka, rôzne 
zvieratká, ale aj pirátov 
a  kroje, ktoré si môžete 
zapožičať na  karneval. 
Požičovňa je otvorená 

v pracovných dňoch od 9:00 do 16:00 h. Pre dohodnutie 
termínu volajte na tel.č. 0948 274 743.

Krajské súťaže aj pre bánovských umelcov
Trenčianske osvetové stredisko v Trenčíne v zriaďovateľ-

skej pôsobnosti TSK vyhlasuje 24. ročník krajskej postupovej 
súťaže a výstavy neprofesionálnej výtvarnej tvorby Výtvarné 
spektrum Trenčianskeho kraja. Do súťaže sa môžu zapojiť 
neprofesionálni výtvarníci od veku 15 rokov v rámci kategórií 
rozdelených podľa výtvarných techník (maľba, kresba 
a  grafika, plastika) ale i  v  kategórii intermédiá. Prihlásiť 
sa môžete od  2. marca do  6. apríla 2020. TNOS taktiež 
vyhlasuje 24. ročník krajskej postupovej súťaže amatérskej 
fotografi e AMFO Trenčianskeho kraja. Súťaž je určená ama-
térskym fotografom – deťom i dospelým. Prihlásiť sa môžete 
do kategórií čiernobiela fotografi a, farebná fotografi a s  jed-
notlivými fotografi ami ale i cyklami a seriálmi fotografi í. Pre 
priaznivcov nových médií je určená kategória multimediálna 
prezentácia. Prihlásiť sa môžete do 15. apríla 2020. Vyhlaso-
vateľom a odborným garantom je Národné osvetové centrum 
z poverenia Ministerstva kultúry SR.  (tnos)
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Obstová a Matušincová nám dali 14 gólov
Sokol Bánovce – Duslo Šaľa 13:27 (8:10)

Kurz korčuľovania druhákov ZŠ Školská

V dvadsiatom stretnutí 
sezóny sme na domácej palu-
bovke nastúpili proti Šali. Jej 
dres si v  sobotu obliekli aj 
dve odchovankyne Bánoviec 
- Alžbeta Obstová, ktorá 
káder nášho celku opustila 
pred rokom, a  Karolína 
Matušincová, ktorá ako 
najlepšia kanonierka MOL 
ligy figuruje v  zostave Šali 
od  začiatku sezóny. Obe 
hádzanárky sa na palubovke 
bánovskej športovej haly 
predviedli v dobrom svetle. 
Konto našich dievčat zaťažili 
štrnástimi gólmi, čím sa 
výraznou mierov podieľali 
na víťazstve svojho celku.    

N a š e  d i e v č a t á  s a 
do  favorita pust i l i bez 
rešpektu. Na  úvodný gól 
Magdalény Bežovej síce 
odpovedala Matušincová 
s  Tisajovou, no Rácikovej 
jeden zásah a  Griff ith-
sovou dve premenené 
sedmičky poslali zveren-
kyne Richarda Makýša 
na  začiatku 10. minúty 
do vedenia 4:2. Naše diev-
čatá boli pri chuti a  v  16. 
minúte po strele Magdalény 
Bežovej viedli 6:3. V ďalšom 
priebehu stretnutia sa ale 
dobre rozbehnutý stroj 
Sokola zasekol a  hostky 
do 24. minúty otočili stav 

na  6:9. Deväťminútovú 
gólovú impotenciu domá-
cich hádzanárok prerušila 
M at e j í kov á  z n i ž ujúc a 
na  7:9. Nasledujúcich päť 
minút sa skóre nemenilo 
a n i  na  jed nej  s t ra ne , 
napriek tomu, že Ušiaková 
hádzala sedmičku. Až v 30. 
minúte Ráciková dotiahla 
Sokol na  rozdiel jedného 
presného zásahu, no tri 
sekundy pred vypršaním 
úvodného dejstva Rácková 
zo sed mičk y uprav i la 
na polčasových 8:10. V 36. 
minúte Michaličková zní-
žila na 10:11 a na začiatku 
39. minúty prepisovala 

skóre na 11:13. V nasledujú-
cich fázach stretnutia sme 
ale zaznamenali streleckú 
mizériu, nakoľko rozvlniť 
sieť hostiek sa nám podarilo 
už len dvakrát. V 46. minúte 
Magdaléna Bežová upravila 
na 12:19 a 35 sekúnd pred 
koncom stretnutia Griffi  ths 
z  pokutového hodu  spe-
čatila výsledok na  13:27. 
Zostava Bánovce: P. Rehu-
šová, P. Pokorná, A. Béžová 
– V. Matejíková 1, A. Ráci-
ková 2, I. Michaličková 2, 
M. Bežová 3, H. Galková, K. 
Griffi  ths 3/3, D.Krajčíková, 
I. Escherová, L. Holincová 
1, H. Žitňanová 1.  (mp,aj)

Posledný januárov ý 
týždeň druháci ZŠ Školská 
absolvovali korčuliarsky 
kurz v  rámci projektu 
Špor tové centrum pr i 
zák ladnej škole, ktor ý 
pripravili zástupcovia Slo-
venského zväzu ľadového 
hokeja v  spolupráci so 
samosprávou nášho mesta. 
Každý deň po  príchode 
na zimný štadión si deti pod 
vedením štyroch odborne 
zdatných trénerov najskôr 
osvojovali prípravu na  ľad 
- správne obutie korčúľ, 
oblečenie dresu, nasadenie 

prilby, rukavíc a dôkladnú 
rozcvičku. Pokračovali lek-
ciami na ľade, počas ktorých 
sa zábavnou formou učili 
zvládnuť základný postoj 

na korčuliach, chôdzu, bez-
pečný pád a ďalšie pohybové 
zručnosti na ľade. Posledný 
deň kurzu sa konala Olym-
piáda na ľade, počas ktorej 

žiaci úspešným zvládnutím 
všetkých discipl ín bez 
pomôcok, pred očami 
rodičov a  starých rodičov 
dokázali opodstatnenosť 
tohto projektu. Za  svoje 
výkony boli všetci účastníci 
ocenení medailou a  dip-
lomom. Smútok v  očiach 
detí za pohybovo aktívnym 
týždňom trochu zmenšila 
informácia, že s  trénerom 
Rišom sa ešte môžu stre-
távať pri ďalších športových 
aktivitách každý utorok 
popoludní v  našej telo-
cvični.  (zš)

Posielajte nominácie
na najlepšieho športovca

Aj tento rok sa pod záštitou primátorky Rudolfy 
Novotnej uskutoční oceňovanie najúspešnejších špor-
tovcov mesta Bánovce nad Bebravou za rok 2019. Pokiaľ 
máte záujem, aby Váš favorit bol medzi ocenenými 
športovcami, nominujte ho prostredníctvom zaslania 
mailu na adresu info@banovce.sk alebo nám napíšte 
na facebookovú stránku Bánovce nad Bebravou v 21. 
storočí návrh do správy najneskôr do 29. februára 2020. 

Nominácie po dátume nebudú akceptované. Nomi-
nácia musí obsahovať: meno a priezvisko, rok narodenia, 
šport, ktorému sa kandidát na ocenenie venuje, dôvod 
ocenenia (dosiahnuté úspechy). Dúfame, že obdržíme čo 
najviac nominácií.  (MsÚ)

Po prvom kole sú žiaci
zápasníci štvrtí v lige

Trenčianska športová 
ha la host i la poslednú 
januárovú nedeľu účast-
níkov úvodného kola 
Slovenskej žiackej ligy – 
západ. Až 222 pretekárov 
z  12 družstiev si zmeralo 
svoje sily v  zápasení vo 
voľnom štýle. Mestský 
zápasnícky klub Bánovce 
nad Bebravou, ako obhajca 
minuloročného prvenstva, 
reprezentovalo 33 zápas-
níkov a  zápasníčok. Naj-
viac sa darilo Tadeášovi 
Trnovskému, Tomášovi 

Me l a s ov i ,  P at r i k ov i 
Urbánkovi a  Alexovi 
Janečkovi, ktorí si odniesli 
zlaté medaily vo svojich 
vekových a hmotnostných. 
Na naše bánovské pomery 
to nebolo veľmi vydarené 
kolo. Získa l i  sme 15 
cenných kovov a  v  prie-
bežnom hodnotení fi guru-
jeme až na štvrtom mieste. 
Vedenie klubu dúfa, že 
úvodné zaváhanie sa už 
nezopakuje a  v  ďalších 
kolách doženieme stratené 
body.  (mu,aj) 

Tri zlaté a jedna strieborná pre Soňu Nikovú

V prvý februárový deň 
sa v  Nesvadoch uskutoč-
nili otvorené Majstrovstvá 
Západoslovenského zväzu 
karate seniorov a zároveň 
2. kolo detí, mládeže a U21. 
Súťaže sa zúčastnilo 26 detí 
z  Karate klubu TREND 
Bánovce nad Bebravou 
a tí si počínali úspešne. Vo 
svojich vekových a hmot-
nost ných k ategór iách 
získali celkom 14 zlatých, 

13 st r ieborných a  15 
bronzových medailí. Naj-
úspešnejšou pretekárkou 
celej  súťa ž e sa sta la 
bánovská juniorka Soňa 
Niková, ktorá získala tri 
zlaté a  jednu striebornú 
medailu (na spoločnej foto 
druhá zprava).

V ý s l e d k y :  p r v é 
miesta - Soňa Niková, 
Ester Ševčíková, Alena 
Bežáková, Natália Bežá-

ková, Alica Niková, Matej 
Záhumenský, Alexandra 
Rečková, Bianka Burzová, 
Tomáš Mátel, Dávid Beňo, 
Marián Strempek a Jakub 
Lenárd, druhé miesta: 
Martin Chocina, Alexej 
Kríž, Peter Bereš, Viktória 
Chudá,  Soňa Ni ková , 
Nina Strempeková, Alena 
Bežáková, Natália Bežá-
ková, Jakub Lenárd, Matej 
Kluvánek, Alexandra Reč-

ková, Martina Gajdošová, 
Natália Bežáková, tretie 
miesta Bianka Burzová, 
Viktória Strempeková, 
Peter Bereš, Dávid Beňo, 
Marián Strempek, Móric 
Dúcky, Ester Ševčíková, 
Viktória Strempeková, 
Natália Mátelová, Martina 
Gajdošová, Jozef Jakal, 
Mart in Gajdoš, Móric 
D úck y,  Ad a m Mat ú š 
a Alica Niková.  (pb)
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Rekreačné pobyty
SZZP v tomto roku

Okresná organizácia Slovenského zväzu zdravotne 
postihnutých v  Bánovciach nad Bebravou tak ako 
doteraz i  v  tomto roku   pripravila pre členov SZZP 
rekreačné pobyty v Turčianskych Tepliciach, Tatranskej 
Štrbe  - Hotel Rysy, ako i prímorské pobyty v Taliansku 
od 26.6.do 5.7.2020v Chorvátsku (Baško Polje) od 10.7.do 
19.7.2020. Bližšie   informácie vo vývesných skrinkách 
alebo na OR SZZP na Školskej ulici č. 1621.  (szzp)

Pozvánky turistov
K lub s lovensk ých 

turistov Bánovce nad 
B ebr avou orga n i z uje 
v  nedeľu 16. februára 
z ája z d na  ly ž ovačk u 
a  turist iku na  Skalku 
v  Kremnických vrchoch, 
7. marca festival Hory, 
cesty, ľudia..., 29. marca 
z á j a z d  s   t u r i s t i k o u 
na  Pustý hrad nad Zvo-
lenom a  na  hrad Bzovík 
pri Krupine a  cez Veľkú 
noc môžete tri dni stráviť 
s turistami v Jesenníkoch 
s  ubytovaním v  hoteli 

Praděd. Nielen bánovské 
SZZP, či CVČ, a le aj 
turisti už teraz plánujú 
letnú „dovolenku“. Tento 
rok to bude 21. augusta 
až 1. septembra Čierna 
Hora. Nebude to však len 
kúpanie v  mori, ale pre-
dovšetkým turistika a  to 
dokonca na najvyšší vrch 
Čiernej Hory Zla Kolata 
(2534 m). Viac informácií 
na  facebooku, na  www.
kstbanovce.sk, v  CVČ 
alebo priamo u predsedu 
na 0905 910 068.

Za vodou 
do rakúskych Álp

Občianske združenie 
K  prameňom Bebrav y 
organizuje 1. až 3. mája 
20120 zájazd do  Štajer-
ských Álp. Plánovaná je 
návšteva vodárenského 
múzea a kráľovského pra-
meňa cisára Františka I., 
múzea Horskej vody Wil-

dalpen, nenáročná turis-
tika do  oblasti siedmych 
jazier Siebensee a  cestou 
naspäť pútnické miesto 
Mariazell. Viac informácií 
na  0910  171  610, kpra-
menombebravy @ gmail.
com alebo na  faceoooku 
občianskeho združenia. 

Aj vďaka cevečku žiaci športovali 

Základné školy si medzi 
sebou zmerali sily v  cez-
poľnom behu, bedmintone, 
f lorbale, stolnom tenise, 
vybíjanej, minivybíjanej 
a  futsa le. Stredoškoláci 
športovali pri cezpoľnom 
behu, vo veľkom futbale, 
futsale, bedmintone, volej-
bale, basketbale a  f lorbale. 
Zverejňujeme v ýsled k y 
jednotlivých súťaží a to len 
1. až 3. miesto pri okresných 
kolách základných škôl, 
resp. pri regionálne kolách 
stredných škôl len prvé 
a druhé miesta.

Základné školy
Cezpoľný beh: žiaci – 1. 

ZŠ Školská, 2. ZŠ Uhrovec, 
3. ZŠ Gorazdova, žiačky 
– 1. ZŠ Školská, 2. ZŠ Parti-
zánska, 3. ZŠ Komenského, 
stolný tenis: žiačky – 1. ZŠ 
Partizánska, 2. ZŠ Duk-
lianska, 3. ZŠ Komenského, 

žiaci – 1. ZŠ Partizánska, 
2 . ZŠ Komenského, 3. 
ZŠ Uhrovec, bedminton: 
žiačky – 1. ZŠ Partizánska, 
2. ZŠ Komenského, 3. ZŠ 
Duklianska, žiaci – 1. ZŠ 
Partizánska, 2. ZŠ Komen-
ského, 3. ZŠ Gorazdova, 
miniv ybíjaná (zmiešané 
družstvo žiačok a žiakov 1. 
až 4. roč. ZŠ ): 1. ZŠ Goraz-
dova, 2. ZŠ Duklianska, 
3. ZŠ Partizánska, f lorbal: 
žiačky – 1. ZŠ Partizánska, 
2. ZŠ Slatina n.B., 3. ZŠ 
Gorazdova, žiaci - 1. ZŠ 
Komenského, 2. ZŠ Školská, 
3. ZŠ Gorazdova, vybíjaná: 
žiačky – 1. ZŠ Partizánska, 
2. ZŠ Školská, 3. ZŠ Šišov, 
futsal: žiaci – 1. ZŠ Uhrovec, 
2. ZŠ Partizánska, 3. ZŠ 
Školská. 

Stredné školy
Veľký futbal: žiaci – 1. 

Gymnázium, 2. SOŠs, veľký 

futbal (regionálne kolo): 
žiaci – 2. Gymnázium, bed-
minton: žiačky – 1. Gym-
názium, 2. SOŠs, žiaci – 1. 
Gymnázium, 2. SOŠs, futsal: 
žiaci – 1. Gymnázium, 2. 
SOŠs, futsal (regionálne 
kolo): žiaci – 1. Gymnázium, 
futsal (krajskékolo): žiaci – 
2. Gymnázium BN, volejbal: 
žiaci – 1. SOŠs, 2. Gymná-
zium , žiačky – 1. Gymná-
zium, 2. SOŠs, basketbal: 
žiaci – 1. Gymnázium, 2. 
SOŠs, f lorbal: žiaci – 1. 
SOŠs, 2. Gymnázium.

Úspechy v kraji 
a na Slovensku

Víťazné družstvá žiačok 
a žiakov ZŠ a SŠ z okresných 
kôl postúpili do  regionál-
nych, ktoré sa uskutočnili 
striedavo v  Prievidzi, Par-
tizánskom alebo v  Bánov-
ciach. Následne mohli 
postúpiť do  krajského kola 
a  vo finále do  celosloven-
ského. Spomedzi všetkých 
výsledkov na regionálnych, 
krajských a celoslovenských 
kôl sú nasledujúce t ie 
najcennejšie: 

Základné školy: jed-
notlivci – 1. miesto Dávida 
Gránskeho zo ZŠ Školská 

v krajskom kole v cezpoľnom 
behu (veľká škoda, že pre 
zranenie sa Dávid následne 
nemohol zúčastniť na Maj-
strovstvách Slovenska!),
družstvá – 1. miesto žiakov 
zo ZŠ Školská (pod vedením 
učiteľa Miroslava Lauša) 
na  krajskom kole v  cez-
poľnom behu a následne 7. 
miesto na  Majstrovstvách 
Slovenska (bez účasti už 
spomínaného najlepšieho 
bežca D. Gránskeho ), 1. 
miesto žiačok a žiakov zo ZŠ 
Partizánska (pod vedením 
učiteľa Mareka Hrušku) 
v regionálnom aj v krajskom 
kole v stolnom tenise žiačok 
a  žiakov základných škôl 
s právom účasti na majstrov-
stvách Slovenska (odohrajú 
sa počas jarných mesiacov 
v  Topoľčanoch). Stredné 
školy: jednotlivci – 9. miesto 
Simona Marka zo SOŠs 
(pod vedením učiteľa Ľubo-
míra Chocinu) v  krajskom 
kole v  cezpoľnom behu, 
družstvá - 2. miesto žiakov 
z  Gymnázia J. Jesenského 
(pod vedením učiteľa Jána 
Ďuračku) v  krajskom kole 
vo futsale žiakov SŠ. 

Milan Kráľ, CVČ Bánovce

Vodiči – pozor na zrážky so zverou!

C entrum voľného času v Bánovciach 
nad Bebravou bolo v prvom polroku 

aktuálneho školského roka organizátorom 
viacerých okresných, regionálnych a krajských 
športových súťaží žiačok a žiakov základných 
a stredných škôl. 

Márna láska. Ľúbime niekoho, kto naše city 
neopätuje. No aj tak ho/ju ľúbime. Veľmi... a márne. 
Márna láska sa stáva často. Naše srdce zabalené 
v balíčku previazanom  červenou mašľou odmieta 
pripustiť možnosť, že niektoľúbi nás - ale márne... 
pretože ono piští po  láske niekoho iného. A prečo? 
To nikto nevie. Prečo ľúbime tak veľmi, nekonečne 
niekoho, kto neľúbi nás Odpoveď neexistuje. Ak 
je láska márna - márne o ňu bojujeme. Čím skôr 
to pochopíme, tým viac času nám zostane pre tú 
ozajstnú... pravú... trpezlivo čakajúcu, kým z márnej 
lásky vytriezveme.

Pošlite všetkým márnym láskam rozlúčkový 
valentínsky pozdrav.  (zb)

 Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

Beseda 
s poľovníkom

Aj tento rok k nám do Materskej školy v Horných 
Ozorovciach už tradične zavítal ujo poľovník. Zima 
je síce bez snehu, ale o  zvieratá sa staráme stále. 
O  tom, ako žijú zvieratá v  lese, o vtákoch, ako sa 
správame v lese, ale aj o veciach, ktoré má pri sebe 
správny poľovník, besedovali deti naozaj nadšene. 
Spolu s  pánom Koreňom študovali encyklopédiu 
o  poľovníctve, rôzne trofeje, mohli sa pozerať cez 
ďalekohľad. Deti sa dozvedeli pútavou formou veľa 
nových, zaujímavých informácií a upevnili si pozi-
tívny vzťah k prírode.  (mš)

Opa kova ne upozor ňujeme 
motoristov, že v  súčasnom období 
býva zvýšený výskyt zveri v  okolí 
ciest a  vyššia pravdepodobnosť 
dopravnej nehody spôsobenej 
stretom so zverou. Často vodiči 
nemajú najmenšiu šancu zabrániť 
nehode so zverou, ktorá vyskočila 
priamo pred auto. Pomôže preto 
jedine predvídať a  nepodceňovať 
nebezpečenstvo. Je dôležité v kritic-
kých úsekoch očakávať výskyt zveri 
a počítať s možnosťou jej nepredvída-
teľného konania, teda znížiť rýchlosť 
a  sledovať aj krajnicu. Veľakrát 
najmä vysoká zver býva oslnená 
svetlami vozidla, zostáva strnulo stáť 
na vozovke a neuteká. Opačný prípad 
je jej zmätené pobehovanie po ceste, 

kedy je ťažké predpokladať ďalší smer 
jej pohybu. V  prípade, že uvidíte 
prechádzať cez cestu len jednu lesnú 
zver, je vhodné spomaliť čo najviac, 
pretože je veľmi pravdepodobné, 
že sa niekde pri ceste nachádza aj 
zvyšok stáda. Teraz, v  zimných 
mesiacoch sa stáva, že zver chodí pri 
vozovku olizovať soľ a  taktiež mig-
ruje za nezamrznutou vodou. 

Čo robiť, ak ste účastníkom 
dopravnej nehody, či škodovej 
udalosti so zverou? Ak je vodič 
účastníkom dopravnej nehody 
s  divožijúcou zverou, je potrebné 
udalosť nahlásiť na číslo 158. Vyho-
tovte si ihneď po nehode fotodoku-
mentáciu aj zrazeného zvieraťa, lebo 
vo väčšine prípadov je zver iba omrá-

čená a neskôr môže odísť. Niektoré 
poisťovne nemusia uznať škodu, ak 
sa pri spísaní udalosti zver na mieste 
nenachádza. Po  príchode polície 
na  miesto, policajt spíše o  udalosti 
záznam a  zabezpečí odstránenie 
uhynutého zv ieraťa miestnym 
poľov ný m zdr u žením. Škoda 
na vozidle spôsobená divou zverou 
je hradená z  havarijného poistenia 
prípadne z  pripoistenia k  PZP. Ak 
nemáte žiadne z týchto nepovinných 
pripoistení, škodu si budete musieť 
uhradiť sami.

Upozorňujeme však, ak zrazíte 
zver a odveziete ju z miesta nehody, 
hrozí vám obvinenie z trestného činu 
pytliactva. 

Tlačová správa KR PZ Trenčín
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Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

POHREBNÁ 
SLUŽBA

Obec Kšinná v zmysle § 4 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone 

práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov
vyhlasuje výberové konanie na obsadenie miesta
riaditeľa/riaditeľky Materskej školy v Kšinnej

Kvalifikačné predpoklady:
vzdelanie podľa zákona č. 138/2019 
Z. z. o pedagogických zamestnancoch 
a odborných zamestnancoch 
a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov, 
pedagogická prax najmenej 5 rokov, 
absolvovanie 1. atestácie
Mzdové ohodnotenie: 
v zmysle zákona č. 553/2003 
Z. z. o odmeňovaní niektorých 
zamestnancov pri výkone práce 
vo verejnom záujme a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov
Požadované doklady:
• písomná žiadosť o zaradenie 
do výberového konania

• štruktúrovaný profesijný životopis
• úradne overené fotokópie dokladov 
o dosiahnutom stupni vzdelania 
vrátane vysvedčenia o štátnych 
skúškach
• doklad o absolvovaní 1. atestácie 
(1.kvalifikačnej skúšky alebo jej 
náhrady) 
• potvrdenie o dĺžke pedagogickej 
praxe
• návrh koncepcie rozvoja Materskej 
školy
• čestné prehlásenie o pravdivosti 
všetkých údajov uvádzaných 
v prílohách žiadosti
• písomný súhlas so spracovaním 
osobných údajov na účely 
výberového konania v zmysle zákona 

č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných 
údajov a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v platnom znení
Prihlášku a požadované doklady 
je potrebné doručiť najneskôr 
do 26. februára 2020 do 12.00 hod.
v zalepenej obálke s označením 
„Výberové konanie na riaditeľa MŠ – 
NEOTVÁRAŤ!“ osobne alebo poštou
na adresu Obec Kšinná, Obecný 
úrad, Kšinná 102, 956 41 Uhrovec.
Uchádzačom, ktorí splnia podmienky 
bude termín, čas a miesto výberového 
konania oznámený písomne, 
najmenej 7 dní pred jeho konaním.
Bližšie informácie sú na stránke obce 
www.ksinnazavada.sk 

 Opatrím dieťa príležitostne aj pravidelne. 
Tel. kontakt 0948 028 361.
 Predám pascu na líšky. Tel. 0949 282 417.
 Predám záhradku s  chatkou v  záhrad-
kárskej osade za bývalým závodom Tatra. 
Volajte po 17:00 na t. č. 0944 288 365.

 Výrub rizikových stromov, štiepko-
vanie. Tel. 0908 151 235.
 Predám Škoda 120 L v  zachovalom 
stave, aj na náhradné diely, platná tech-
nická a emisná kontrola. Cena dohodou. 
Tel. 0908 549 527.

RIADKOVÁ INZERCIA

Výroba ortope-
dických matracov 

na mieru v BN. 
Tel. 0949 211 349.


